
Protokół Nr 49/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

20 kwietnia 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XLIX Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady, Pana 

Informatyka, a także zaproszonych gości, tj. Pana Kierownika Posterunku Policji, nową Panią 

Dzielnicową, a także nową Panią Komendant Placówki Straży Granicznej w Tuplicach. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLVIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 



 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLVIII Sesji Rady 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – opowiedziała czego dotyczyło spotkanie  

z przedstawicielem ENEA Oświetlenie Sp. z o.o., spotkanie z Prezesem PGKiM  

w Lubsku, zaproszenie na Europejski Kongres Samorządów w Mikołajkach, spotkanie  

w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 294, spotkanie w Nadleśnictwie Lubsko, a także Pani 

Wójt opowiedziała o wizytacji Kurator Oświaty w gminie i o pracach modernizacyjnych przy 

Skwerze Pograniczników w Tuplicach. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że jest już nowy pracownik w Referacie 

ds. Gospodarki Komunalnej, któremu się praca podoba, a poza tym nadal doposażamy Referat 

w nowy sprzęt. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 



Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie informacji ze wspólnego posiedzenia komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację z 27 wspólnego 

posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Sprawozdanie z wykorzystania środków w Ośrodku Pomocy Społecznej za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił o przedstawienie powyższej 

informacji Panią Marię Kowalczyk Kierownik OPS w Tuplicach. 

 

Kierownik OPS w Tuplicach Pani Maria Kowalczyk – poinformowała, że sprawozdanie za 2022 

r. przedstawiła szczegółowo na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów 

14 kwietnia 2023 r.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w II półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Sekretarz Panią Weronikę 

Olejniczak-Kasprów o przedstawienie informacji z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice 

przyjętych w II półroczu 2022 r. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że uchwały są 

realizowane zgodnie z podjętymi zapisami, a niektóre uchwały zostaną zrealizowane do końca 

bieżącego roku. 

 

Ad 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie wpłynęła żadna interpelacja, ani zapytanie.  

 

 

 

 



Ad 11. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2023 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIX/288/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 20 kwietnia 2023 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2023. 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2023-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 



Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna nie pracowała nad projektem uchwały, ale wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIX/289/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 20 kwietnia 2023 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2023-2035. 

 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie 

zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu 

żarskiego 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że jest to 

kontynuacja wspólnego przedsięwzięcia między gminami powiatu żarskiego na zapewnienie 

zbiorowego transportu publicznego. 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy kwota dotacji może ulec zmniejszeniu – Pani Skarbnik 

odpowiedziała radnemu, że tak się może stać, okaże się to na koniec roku. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIX/290/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 20 kwietnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji zbiorowego transportu 

publicznego na obszarze powiatu żarskiego. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych za 2022 r. w terminie do 2 maja 2023 r. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że w maju br. odbędzie się posiedzenie Komisji 

Społecznej, a tematem posiedzenia będzie gospodarka odpadami komunalnymi. 

 

Radna Pani Małgorzata Smyk-Skołozubow – poprosiła o naprawę nawierzchni drogi gruntowej 

w Cielmowie od posesji nr 30 do posesji nr 43. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się na jakim etapie jest sprawa hałdy odpadów przy ulicy 

Przemysłowej w Tuplicach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że co kwartał od gminy 



wysyłane jest pismo w tej sprawie, do tej pory nie ma ostatecznej decyzji, dlatego ma w planach 

zorganizowanie spotkania w tej sprawie. 

 

Radny Pan Jan Borowski – poinformował o konieczności zasypania dziur przy ulicy Kopernika, 

bo autobus przy zawracaniu swoim ciężarem niszczy gruntowe pobocze, poprosił o napisanie 

pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie poprawy nawierzchni chodników, a także 

wyczyszczenia studzienek odprowadzających deszczówkę przy ulicy Parkowej oraz poprosił, 

aby poprawić nawierzchnię drogi gminnej gruntowej w kierunku OPSu do końca ulicy, gdzie 

mieszkańcy mają swoje domy – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że wszystkie gruntowe drogi 

gminne będą naprawiane dopiero jak pogoda na to pozwoli, bo materiał jest już zakupiony. 

Ponadto w odniesieniu do pobocza przy ulicy Kopernika to nie tylko wina autobusu, ale także 

mieszkańców, którzy zajmują się wystawkami i każdy o tym wie. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się czy w planach jest zrobienie chodnika w Grabowie 

i przypomniał  o konieczności naprawy nawierzchni dróg w Grabowie – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że nie będzie chodnika w Grabowie. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – poprosił o wysłanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie 

naprawy nawierzchni drogi powiatowej Matuszowice – Pietrzyków. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – poinformował o konieczności poprawy chodnika od ulicy 9 Maja 

w Kierunku ulicy Kościuszki, koło Wzgórza Tuplickiego. 

 

Radna Pani Mirosława Kromp – zapytała się czy to prawda, bo niektórzy mieszkańcy Nowej 

Roli mówią, że gmina nie chciała partycypować w kosztach naprawy pobocza drogi powiatowej 

od Nowej Roli do Lubska – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że to nie jest prawda, Starosta nie 

zwrócił się o partycypowanie w kosztach.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – zapytała na jakim etapie jest przetarg na 

remont ulicy 9 Maja – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że odbyły się negocjacje  

z wykonawcami w tej sprawie i  czekamy na oferty, czy ktoś złoży, a na chwilę obecną nie ma 

żadnej oferty. 

 

Ad 12. Zamknięcie obrad XLIX Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1152 zamknął obrady XLIX Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XLIX Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

